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Protokół nr 11/2019 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

Protokół nr 11/2019 

Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Protokół nr 11/2019 

Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

 

z wspólnego posiedzenia odbytego w dniu 20 listopada 2019 r. Komisji Rozwoju Gospodarki, 

Rolnictwa i Budżetu, Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska, Komisji Oświaty, 

Kultury i Kultury Fizycznej. 

Wspólne posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13.00, a zakończyło o godz. 14:40 tego samego dnia. 

Obecni: 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

 Radny Dionizy Waszczuk  

 Radny Michał Płonka 

 Radna Sławomira Kuś  

 Radna Mirosława Sajur  

 Radna Monika Paszek  

Na 5 członków komisji 5 obecnych. 

 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

 Radny Janusz Hyliński 

 Radny Robert Marciniak  

 Radna Danuta Kułaga  

 Radna Elżbieta Musiałowska 

 Radna Irena Nowak  

Na 5 członków komisji 5 obecnych. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

 Radna Karolina Jankowska -Grzybek  

 Radny Artur Wiatrak  

 Radna Magdalena Konrady  

 Radna Ewa Chyła 

 Radna Barbara Kempiak 

Na 5 członków komisji 5 obecnych. 
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Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Tomasz Chudy – Burmistrz Zdun  

- Iwona Klepacka – Skarbnik Gminy,  

- Miłosz Zwierzyk – Kierownik Wydziału Gospodarki, Rolnictwa i Rozwoju, 

- Małgorzata Grzeszczuk – Inspektor ds. budżetowych,  

- Magdalena Krawczyk – Inspektor ds. rolnych, leśnictwa i gospodarki gruntami, 

- Paulina Boguszyńska – Inspektor ds. gospodarki komunalnej,  

- Ewelina Wrońska – Podinspektor ds. oświaty, kultury i kultury fizycznej, 

- Patrycja Kędzia - Podinspektor ds. administracyjnych, 

-Alina Hybsz – Kierownik MGOPS w Zdunach,  

- Andrzej Figlak – Prezes OSP Zduny, 

- Tomasz Roszak – Wiceprezes OSP Zduny, 

- przedstawiciele prasy. 

 

Pkt. 1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

Działając w porozumieniu z przewodniczącymi Komisji Stałych Rady Miejskiej w Zdunach Radny 

Janusz Hyliński otworzył wspólne posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu, 

Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony 

Środowiska. 

Powitał zgromadzonych po czym stwierdził, że każda z komisji posiada wymagane kworum i jest 

władna obradować.  

Na wniosek Burmistrza Zdun z 19.11.2019r. prowadzący wniósł o wprowadzenie do porządku obrad  

podpunktu o treści zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu przyjęła proponowaną zmianę 

 w porządku obrad bez uwag - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska przyjęła proponowaną zmianę  

do porządku obrad bez uwag - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej przyjęła proponowaną zmianę obrad bez uwag  

- 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 5 członków 

obecnych podczas głosowania.  

Następnie prowadzący obrady Radny Janusz Hyliński przedstawił następujący porządek obrad:  

1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 
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2. Przyjęcie informacji o stanie realizacji zdań oświatowych w Gminie Zduny za rok szkolny 

2018/2019. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum im. Jana 

Kilińskiego w Zdunach w pięcioletnie Technikum im. Jana Kilińskiego w Zdunach, 

b) w sprawie nadania nazwy ulicy Gminie Zduny w miejscowości Konarzew ul. Kokosowa, 

c) w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy organów Gminy Zduny z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2020 

rok”, 

d) w sprawie zmiany uchwały XI/84/2019 z dnia 25 września 2019 r. w sprawie zasad i trybu 

postępowania, udzielania i rozliczania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane dla obiektów zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków, 

e) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok, 

f) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny na lata 

2019-2028, 

g) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej. 

4. Analiza wysokości podatków i opłat lokalnych w roku bieżącym oraz latach kolejnych. 

a. analiza podatków i opłat lokalnych w 2019r. i latach kolejnych, 

b. zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

5. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

a. Uwagi i zapytania zgłoszone do Projektu organizacji ruchu w Zdunach, 

b. Informacja od OSP Zduny.  

 

Uwag do przedłożonego porządku obrad nie wniesiono.  

Prowadzący obrady stwierdził, że przedłożony porządek obrad komisje przyjęły bez uwag  

do akceptującej wiadomości. 

 

Pkt. 1. Przyjęcie informacji o stanie realizacji zdań oświatowych w Gminie Zduny za rok 

szkolny 2018/2019. 

Informację o stanie realizacji zdań oświatowych w Gminie Zduny za rok szkolny 2018/2019 

przedstawiła Ewelina Wrońska.  

Radna Ewa Chyła pytała o wyjaśnienie różnicy kosztów rocznych na ucznia w Szkole Podstawowej 

w Zdunach i w Szkole Podstawowej w Baszkowie. 
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Ewelina Wrońska wyjaśniła, że szkoła w Baszkowie jest mniejszą jednostką niż w szkoła w 

Zdunach, a obie jednostki realizują ten sam program. W szkole w Baszkowie jest mniej dzieci, a 

nauczyciele nie zawsze mają pełen etat.    

Radna Sławomira Kuś pytała dlaczego dane przedstawione w informacji podawane są raz na 

30.09.2019r. a raz na 31.03.2019r.  

Ewelina Wrońska wyjaśniła, że takie dane łatwiej było uzyskać ze szkół. W przyszłym roku dane 

będą ujednolicone.  

Innych pytań, uwag do przedłożonej informacji nie złożono.  

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji Przewodniczący Komisji Stałych poddali informację pod 

zaopiniowanie.  

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała informację w 

przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała informację 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała informację  

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

Pkt. 2. Zaopiniowanie projektów uchwał  

a) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum im. 

Jana Kilińskiego w Zdunach w pięcioletnie Technikum im. Jana Kilińskiego w Zdunach. 

Projekt uchwały przedstawiła szczegółowo Ewelina Wrońska.  

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji 

Stałych poddali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

 w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 
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Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

b) w sprawie nadania nazwy ulicy Gminie Zduny w miejscowości Konarzew ul. Kokosowa, 

Projekt uchwały przedstawiła szczegółowo Paulina Boguszyńska.  

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji 

Stałych poddali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

 w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

c) w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy organów Gminy Zduny z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2020 rok”, 

Projekt uchwały przedstawiła szczegółowo Patrycja Kędzia oraz Alina Hybsz.  

Radna Karolina Jankowska - Grzybek pytała jaka kwota przeznaczona jest na małe granty. 

Patrycja Kędzia odpowiedziała, że 20 tys. zł dla wszystkich organizacji. Jest to kwota niższa niż  

w ubiegłym roku. Potrzeby organizacji wielokrotnie przewyższają możliwości budżetu gminy. 

Realizowane są głównie zadania, które odbywają się cykliczne i jest wśród nich duże zainteresowanie 

mieszańców.  

Radna Ewa Chyła pytała jaka jest różnica kwot przyznanych dotacji wg uchwały w stosunku do lat 

ubiegłych. 

Patrycja Kędzia odpowiedziała, że w 2019r. zaplanowana była kwota w wysokości 141 tys. zł na 

realizację programu. 
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Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji 

Przewodniczący Komisji Stałych poddali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

 w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

d) w sprawie zmiany uchwały XI/84/2019 z dnia 25 września 2019 r. w sprawie zasad i trybu 

postępowania, udzielania i rozliczania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i 

roboty budowlane dla obiektów zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków, 

Projekt uchwały przedstawiła szczegółowo Barbara Fornal.  

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji 

Stałych poddali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

 w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

e) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok, 

Projekt uchwały przedstawiła szczegółowo Iwona Klepacka.  

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji 

Stałych poddali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 
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Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

 w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

h) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny 

na lata 2019-2028, 

Projekt uchwały przedstawiła szczegółowo Iwona Klepacka.  

Radna Karolina Jankowska pytała czy przy realizacji zadania „Budowa drogi gminnej wraz z 

przebudową skrzyżowania ul. Kopernika z ul. Kobylińską w Zdunach” uwzględniono również 

budowę chodników.  

Miłosz Zwierzyk odpowiedział, że zadanie obejmuje budowę ronda oraz uregulowanie kwestii 

geodezyjnych. Projekt obejmuje budowę ronda oraz regulacji własnościowych – zamiany gruntów, 

aby w kolejnym etapie rozpocząć budowę chodników. Następnie przedstawiając mapy poglądowe 

objaśnił projekt. W kolejnym planowanym etapie będzie trzeba wyodrębnić i wywłaszczyć grunty 

pod chodniki - procedura podobnie jak przy budowie ścieżki pieszo - rowerowej Krotoszyn - Zduny.  

Radna Sławomira Kuś pytała jaka jest wysokość dofinansowania zadania. 

Miłosz Zwierzyk odpowiedział, że uzyskano 70% dofinasowania do zadania, zatem wkład własny 

gminy wynosi 280 tys. zł, a kwota dofinasowania 653 tys. zł razem koszty wyniosą 934 tys. zł.  

Radna Ewa Chyła pytała czy ta kwota obejmuje wykup gruntu pod budowę ronda. 

Miłosz Zwierzyk wyjaśnił, że w tym projekcie nie ma potrzeby wykupu gruntu pod budowę ronda. 

Zachodzi potrzeba zamiany gruntów w formie bez kosztowej.  

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy dodał, że inwestycja zostanie zrealizowana z kredytu, gdyż przy 

zaciąganiu kredytu na inwestycje z dofinansowaniem zewnętrznym nie bierze się pod uwagę tzw. 

wskaźnika Rostowskiego1. W dalszej wypowiedzi wyjaśnił, że kredytu gmina nie otrzyma jeśli 

zadanie/inwestycja pokrywane byłoby z wydatków bieżących. Z wydatków bieżących finansowana 

jest między innymi bieżąca działalność oświaty i kultury czy urzędu.   

 
1 Art. 242-246 ustawy o Finansach publicznych - Ograniczenie zadłużenia j.s.t. Indywidualny wskaźnik zadłużenia  
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Radna Ewa Chyła pytała z czego wynika różnica kwoty dochodów w 2019r. a 2020r. o 700tys. zł.  

Skarbnik Iwona Klepacka wyjaśniła, że są to kwoty zakładane wyliczone na podstawie ustawowego 

wskaźnika, a nie dochody rzeczywiście poniesione, w kolejnych latach jest to weryfikowane.  

W projekcie uchwały WPF na lata 2020-2028 kwoty te zostały już zweryfikowane.  

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji 

Przewodniczący Komisji Stałych poddali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

 w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

i) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej. 

Projekt uchwały przedstawiła szczegółowo Magdalena Krawczyk. Członkom komisji przedłożono 

mapę poglądową.  

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji 

Stałych poddali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

 w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu. 
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PKt.  Analiza wysokości podatków i opłat lokalnych w roku bieżącym oraz latach kolejnych. 

a) analiza podatków i opłat lokalnych w 2019r. i latach kolejnych, 

Temat przedstawiła Skarbnik Gminy Iwona Klepacka.  

Podatki i opłaty lokalne stanowią dochody własne gminy. Podstawowym ich źródłem jest podatek od 

nieruchomości. Określone w art. 5 ust. 1 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych, górne granice 

stawek kwotowych, obowiązujące w danym roku podatkowym ulegają corocznie zmianie na 

następny rok podatkowy w stopniu odpowiadającym wskaźnikowi cen towarów i usług 

konsumpcyjnych w okresie pierwszego półrocza roku, w którym stawki ulegają zmianie, w stosunku 

do analogicznego okresu roku poprzedniego. Na rok 2020 obwieszczeniem z dnia 06 sierpnia 2019 

r. Minister Finansów dokonał podwyższenia górnych granic stawek o wskaźnik inflacji w wysokości 

1,8% (opublikowany w MP z 2019 r. poz. 738). 

Od 2016 r. Rada Miejska w Zdunach nie podwyższała następujących stawek podatku od 

nieruchomości: 

a) od gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na sposób  

zakwalifikowania  w ewidencji gruntów i budynków, 

b) od gruntów pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności  pożytku 

publicznego przez organizacje pożytku publicznego,  

c) od budynków mieszkalnych,  

d) od budynków związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków 

mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej,  

e) od budynków pozostałych, w tym zajętych na  prowadzenie odpłatnej statutowej działalności  

pożytku publicznego przez organizacje  pożytku publicznego.  

Pozostałe stawki podatkowe, będące przedmiotem uchwały, korygowane były co roku o stopień 

inflacji. 

W tabeli nr 1 przedstawiono zestawienie planu i wykonania wysokości podatków i opłat lokalnych 

za III kwartały 2019r. Tabela ta zawiera tylko podstawowe wpływy dochodów od osób prawych i 

fizycznych.  

W imieniu burmistrza Zdun wnioskowała o stosowanie ceny urzędowej przy obliczaniu podatku 

rolnego, a tym samym nie podejmowania uchwały w sprawie stawek podatku rolnego.  

W Monitorze Polskim z dnia 18 października 2019 r. ogłoszono Komunikat Prezesa Głównego 

Urzędu Statystycznego w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej podstawą 

do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2020, która wyniosła 58,46 zł za 1 dt.  

Zatem cena wzrosła o 4,10 w porównaniu do roku poprzedniego. 
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Tabela nr 1. Plan i wykonanie wysokości podatków i opłat lokalnych za III kwartały 2019r.  

Lp. Rodzaj podatku  Plan na dzień 30.09.2019r.   Wykonanie na dzień 30.09.2019r.  % wykonania 

1. 

Podatek od nieruchomości          4 554 138,67 zł               3 397 010,06 zł  74,59 

a) od osób fizycznych          1 200 000,00 zł                  921 381,55 zł  76,78 

b) od osób prawnych          3 354 138,67 zł               2 475 628,51 zł  73,81 

2. 

Podatek rolny           308 200,00 zł                  240 136,66 zł  77,92 

a) od osób fizycznych             300 000,00 zł                  233 023,66 zł  77,67 

b) od osób prawnych                8 200,00 zł                      7 113,00 zł  86,74 

3. 

Podatek leśny              91 750,00 zł                    69 748,00 zł  76,02 

a) od osób fizycznych                3 750,00 zł                      2 981,00 zł  79,49 

b) od osób prawnych              88 000,00 zł                    66 767,00 zł  75,87 

4. Podatek od środków transportowych           250 000,00 zł                  180 404,80 zł  72,16 

  a) od osób fizycznych             170 000,00 zł                  123 039,40 zł  72,38 

  b) od osób prawnych              80 000,00 zł                    57 365,40 zł  71,71 

5. Podatek od psa               4 844,00 zł                      4 499,00 zł  92,88 

6. Opłata targowa             32 000,00 zł                    24 595,00 zł  76,86 

 suma       5 240 932,67 zł             3 916 393,52 zł  74,73 

 

Źródło: opracowanie własne na podstawie sprawozdania RB-27S  

W imieniu burmistrza Zdun wnioskowała o stosowanie ceny urzędowej przy obliczaniu podatku 

leśnego, a tym samym nie podejmowania uchwały w sprawie stawek podatku leśnego. 

Mówczyni przedstawiła również średnią cenę sprzedaży drewna na podstawie, której obliczany jest 

podatek leśny. W Monitorze Polskim z dnia z dnia 18 października 2019 r. opublikowano Komunikat 

Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego w sprawie średniej ceny sprzedaży drewna, obliczonej wg 

średniej ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwo za pierwsze trzy kwartały 2019r., która wyniosła 

194,24 zł za 1 m3.  

Średnia cena sprzedaży drewna wzrosła o 2,26zł w porównaniu do roku poprzedniego.  

Zaproponowano, aby nie zmieniać wysokości opłaty targowej oraz opłaty od posiadania psa 

ustalonych: 

- uchwałą XII/72/2015 Rady Miejskiej w Zdunach z dnia 21.10.2015r. w sprawie opłaty od 

posiadania psów ustalono stawkę roczną opłaty od posiadania psów w wysokości 30,00 zł od 1 psa 

oraz od każdego następnego psa posiadanego przez osobę fizyczną oraz  

Rady Miejskiej w Zdunach z dnia 26.11.2015r. w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej określono 

wysokość opłaty targowej.  
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b) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

Projekt uchwały przedstawiła szczegółowo Iwona Klepacka Skarbnik Gminy. Radnym 

przedstawiono porównanie stawek podatku od nieruchomości do gmin powiatu krotoszyńskiego oraz 

symulacji wzrostu stawek podatków lokalnych na 2020r.  

Radna Monika Paszek pytała o wzrost podatku od działalności gospodarczej z 20,00zł do 22,00zł, a 

średnia w powiecie krotoszyńskim 20,50zł. Zwróciła uwagę, że stawka jest wygórowana w 

porównaniu do innych gmin.  

Skarbnik Iwona Klepacka odpowiedziała, iż nie wszystkie gminy uchwaliły stawki podatku na 2020r. 

Jest to symulacja na dzień komisji. Prawdopodobnie te stawki w innych gminach wzrosną.  

Radna Danuta Kułaga pytała o wysokość podatku rolnego.  

Skarbnik Iwona Klepacka wyjaśniła, że stawka podatku rolnego obliczana jest na podstawie 

Komunikatu Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres 

11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2020, która wyniosła 

58,46 zł za 1 dt. Dodała, że gminy sąsiednie również w ten sposób naliczają podatek rolny.  

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy w swej wypowiedzi stwierdził, że podwyżki podatków wynikają z 

polityki państwa. Następnie przedstawił ogólną sytuacje samorządów, która wynika z prowadzonych 

działań rządu.   

Pani Skarbnik Iwona Klepacka ze względu na planowaną dłuższą nieobecność, przestawiła swoją 

następczynie Małgorzatę Grzeszczuk, która będzie pełnić obwiązki Skarbnika w Gminie Zduny.  

Prowadzący obrady życzył Pani Skarbnik zdrowia, a następczyni powodzenia.  

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji 

Przewodniczący Komisji Stałych poddali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 w przedmiotowej sprawie – 4 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 4 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie – 3 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

Pkt. 4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 
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a) Informacja od OSP Zduny.  

Między omawianiem projektów uchwał Druh Andrzej Figlak oraz Druh Tomasz Roszak zwrócili się 

do Rady z prośbą o zabezpieczanie w budżecie gminy 300tys. zł na zakup auta średniego ratowniczo-

gaśniczego 4X4 dla OSP Zduny, gdyż zaistniała realna szansa na pozyskanie auta w 2020r. Po 

zabezpieczeniu kwoty w budżecie na 2020r. można rozpocząć procedurę ubiegania się o pozostałe 

środki. Koszt auta wynosi ok 1 mln zł bez wyposażenia, a wkład gminy stanowiłby 30% ogółu 

wartości auta. Będzie to auto uciężkowione, o pojemności do 5000 l, które będzie wykorzystywane 

do akcji gaśniczo -ratowniczej. Zakup auta podniesie bezpieczeństwo mieszkańców na terenie gminy 

Zduny i gmin ościennych.  

W toku dyskusji i uzyskanych wyjaśnień Radni przychylili się do wniosku strażaków z OSP Zduny. 

Radni prosili o przedłożenie pisemnego wniosku o zabezpieczanie środków w wysokości 300 tys. zł 

w budżecie na 2020r. oraz o przedstawienie kosztów zakupu auta oraz wskazania innych źródeł 

pozyskania funduszy na zakup średniego auta.  

Skarbnik Gminy oraz Burmistrz Zdun przychylili się również do prośby OSP z zastrzeżeniem że z 

realizacją zadania zakup średniego auta wiąże się zaciągnięciem kredytu na finasowanie tego 

przedsięwzięcia.  

b) uwagi i zapytania zgłoszone do Projektu organizacji ruchu w Zdunach, 

W tym punkcie Miłosz Zwierzyk omówił uzgodnienia zmiany organizacji ruchu.  

W dalszej części poruszono również kwestię interpelacji Radnego Janusza Hylińskiego w sprawie 

zakazu zatrzymywania się przy cmentarzu na ul. 1 Maja i ul. Kolejowa.  

Radna Ewa Chyła oraz Radna Karolina Jankowska Grzybek zwróciły uwagę, że znak zakaz 

zatrzymywania przy cmentarzu na ul. 1 Maja i ul. Kolejowa powinien pozostać, gdyż zwiększył 

bezpieczeństwo mieszkańców.  

Radna Mirosława Sajur prosiła o wycięcie drzew na drodze od Baszkowa do Krotoszyna , ze względu 

na poprawę bezpieczeństwa mieszkańców w porze nocnej. Konary drzew zasłaniają lampy, co osłabia 

widoczność na drodze powiatowej.  

Miłosz Zwierzyk powiedział, że zgłoszenie z prośbą o wycinkę drzew już wysłano, gmina czeka na 

realizację.  

Innych pytań wniosków nie zgłoszono. Ustalono termin kolejnego posiedzenia komisji.  

Przewodnicząca Komisji RGRiB 

mgr Sławomira Kuś 

 

Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

mgr Janusz Hyliński 

 

Przewodnicząca Komisji OKiKF 

mgr Karolina Jankowska-Grzybek  



13 | S t r o n a  
 

Opinia nr 87/2019 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

Opinia nr 87/2019 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Opinia nr 87/2019 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

z dnia 20 listopada 2019r. 

(wspólne posiedzenie Komisji) 

 

dotycząca przyjęcia informacji o stanie realizacji zdań oświatowych w Gminie Zduny za rok 

szkolny 2018/2019. 

Po zapoznaniu się z informacją oświatową członkowie Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa  

i Budżetu, Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej, uznały zasadne przyjęcie informacji w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała informację w 

przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosie „wstrzymującym się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała informację 

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała informację w 

przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 

Przewodnicząca Komisji RGRiB 

mgr Sławomira Kuś 

 

Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

mgr Janusz Hyliński 

  

 Przewodnicząca Komisji OKiKF 

mgr Karolina Jankowska-Grzybek  
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Opinia nr 88 /2019 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

Opinia nr 88/2019 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Opinia nr 88/2019 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

z dnia 20 listopada 2019r. 

(wspólne posiedzenie Komisji) 

 

dotycząca projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

czteroletniego Technikum im. Jana Kilińskiego w Zdunach w pięcioletnie Technikum im. Jana 

Kilińskiego w Zdunach, 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały członkowie Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i 

Budżetu, Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Oświaty, Kultury i 

Kultury Fizycznej, uznały zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosie „wstrzymującym się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 

Przewodnicząca Komisji RGRiB 

mgr Sławomira Kuś 

 

Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

mgr Janusz Hyliński 

  

 Przewodnicząca Komisji OKiKF 

mgr Karolina Jankowska-Grzybek  
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Opinia nr 89 /2019 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

Opinia nr 89/2019 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Opinia nr 89/2019 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

z dnia 20 listopada 2019r. 

(wspólne posiedzenie Komisji) 

dotycząca projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Gminie Zduny w miejscowości 

Konarzew ul. Kokosowa, 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały członkowie Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i 

Budżetu, Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Oświaty, Kultury i 

Kultury Fizycznej, uznały zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosie „wstrzymującym się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 

Przewodnicząca Komisji RGRiB 

mgr Sławomira Kuś 

 

Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

mgr Janusz Hyliński 

  

 Przewodnicząca Komisji OKiKF 

mgr Karolina Jankowska-Grzybek  
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Opinia nr 90/2019 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

Opinia nr 90/2019 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Opinia nr 90/2019 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

z dnia 20 listopada 2019r. 

(wspólne posiedzenie Komisji) 

 

dotycząca projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy organów 

Gminy Zduny z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2020 rok”, 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały członkowie Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i 

Budżetu, Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Oświaty, Kultury i 

Kultury Fizycznej, uznały zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosie „wstrzymującym się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 

Przewodnicząca Komisji RGRiB 

mgr Sławomira Kuś 

 

Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

mgr Janusz Hyliński 

  

 Przewodnicząca Komisji OKiKF 

mgr Karolina Jankowska-Grzybek  
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Opinia nr 91/2019 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

Opinia nr 91/2019 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Opinia nr 91/2019 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

z dnia 20 listopada 2019r. 

(wspólne posiedzenie Komisji) 

dotycząca projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały XI/84/2019 z dnia 25 września 2019 r. 

w sprawie zasad i trybu postępowania, udzielania i rozliczania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane dla obiektów zabytkowych wpisanych do 

rejestru zabytków, 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały członkowie Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i 

Budżetu, Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Oświaty, Kultury i 

Kultury Fizycznej, uznały zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosie „wstrzymującym się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 

Przewodnicząca Komisji RGRiB 

mgr Sławomira Kuś 

 

Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

mgr Janusz Hyliński 

  

 Przewodnicząca Komisji OKiKF 

mgr Karolina Jankowska-Grzybek  
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Opinia nr 92/2019 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

Opinia nr 92/2019 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Opinia nr 92/2019 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

z dnia 20 listopada 2019r. 

(wspólne posiedzenie Komisji) 

 

dotycząca projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok, 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały członkowie Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i 

Budżetu, Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Oświaty, Kultury i 

Kultury Fizycznej, uznały zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosie „wstrzymującym się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 

Przewodnicząca Komisji RGRiB 

mgr Sławomira Kuś 

 

Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

mgr Janusz Hyliński 

  

 Przewodnicząca Komisji OKiKF 

mgr Karolina Jankowska-Grzybek  
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Opinia nr 93/2019 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

Opinia nr 93/2019 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Opinia nr 93/2019 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

z dnia 20 listopada 2019r. 

(wspólne posiedzenie Komisji) 

 

dotycząca projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Zduny na lata 2019-2028, 

 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały członkowie Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i 

Budżetu, Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Oświaty, Kultury i 

Kultury Fizycznej, uznały zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosie „wstrzymującym się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 

Przewodnicząca Komisji RGRiB 

mgr Sławomira Kuś 

 

Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

mgr Janusz Hyliński 

  

 Przewodnicząca Komisji OKiKF 

mgr Karolina Jankowska-Grzybek  
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Opinia nr 89 /2019 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

Opinia nr 89/2019 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Opinia nr 89/2019 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

z dnia 20 listopada 2019r. 

(wspólne posiedzenie Komisji) 

 

dotycząca projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

działki w drodze bezprzetargowej. 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały członkowie Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i 

Budżetu, Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Oświaty, Kultury i 

Kultury Fizycznej, uznały zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosie „wstrzymującym się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 

Przewodnicząca Komisji RGRiB 

mgr Sławomira Kuś 

 

Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

mgr Janusz Hyliński 

  

 Przewodnicząca Komisji OKiKF 

mgr Karolina Jankowska-Grzybek  
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Opinia nr 89 /2019 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

Opinia nr 89/2019 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Opinia nr 89/2019 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

z dnia 20 listopada 2019r. 

(wspólne posiedzenie Komisji) 

 

dotycząca projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały członkowie Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i 

Budżetu, Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Oświaty, Kultury i 

Kultury Fizycznej, uznały zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie – 4 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 4 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie – 3 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 

Przewodnicząca Komisji RGRiB 

mgr Sławomira Kuś 

 

Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

mgr Janusz Hyliński 

  

 Przewodnicząca Komisji OKiKF 

mgr Karolina Jankowska-Grzybek  

 


